

المحترم السيد حسن عبدالرحمن السركال  
نائب رئيس تنفيذي – رئيس تنفيذي العمليات  
رئيس قطاع العمليات  
سوق دبي المالي  
ص.ب 9700  
دبي – الإمارات العربية المتحدة  
فاكس رقم: +971 43315148

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته،،

**الموضوع: نتائج اجتماع مجلس إدارة مجموعة جي اف اتش المالية الذي تم  
انعقاده يوم 19 أكتوبر 2016**

تود مجموعة جي اف اتش المالية ("جي اف اتش") إعلام السادة المساهمين والاسواق بأن مجلس إدارتها اجتمع اليوم الاربعاء 19 أكتوبر 2016 في تمام الساعة 2 ظهرا بتوقيت البحرين لمناقشة التسويات المطروحة مع بعض الأطراف واتخاذ القرار المناسب بشأنها لإنهاء مطالبات المجموعة حول القضايا الصادرة فيها أحكام قضائية لصالحها والقضايا الأخرى المنظورة أمام المحاكم والجهات المعنية.

حيث صدرت موافقة المجلس على التسويات التي تم التوصل اليها مع هؤلاء الاطراف بقيمة تقديرية للأصول تتراوح بين 350 الى 450 مليون دولار امريكي ، شريطة تنفيذهم لكافة التزاماتهم والتي يترتب عليها تحصيل الأصول الواردة في اتفاقيات التسوية سالفه الذكر للمجموعة. علماً بأن القيمة التقديرية للأصول هي قيمة مبدئية تخضع لإجراءات المدقق الخارجي وموافقة الجهات الرقابية عليها قبل إثباتها في البيانات المالية للمجموعة.

ومن المتوقع أن تكون لنتائج التسويات في حالة نجاحها وتنفيذ بنودها من الأطراف ذات العلاقة تأثيراً إيجابياً على النتائج المالية للفصل الرابع لسنة 2016.

هذا ولن تستطيع مجموعة جي اف اتش المالية الكشف عن اي معلومات إضافية عن التسويات المطروحة او القضايا المذكورة وذلك لسرية الاتفاقيات مع الأطراف المعنية وحتى اتمام الصفقة بنجاح تام.



وتفضلوا بقبول فائق التحية والاحترام،،،

نبيل ميرزا

مدير إداري للالتزام ومكافحة غسيل الأموال



CMP/OCT/2016/0011  
19<sup>th</sup> October 2016

**Mr. Hassan Al Serkal**  
EVP, COO – Head of Operations Division  
Market Operations Division  
Dubai Financial Market  
PO Box 9700  
Dubai - United Arab Emirates  
Fax: +971 4331 7309

Dear Mr. Al Serkal,

**Subject: Results of GFH's Board Meeting Held on 19th October 2016**

GFH Financial Group ("GFH") would like to inform the shareholders and the markets that its Board of Directors has met today, Wednesday 19th October 2016 at 2:00 p.m. Bahrain time, to discuss the proposed settlements with counterparties and finalize the claims pertaining to GFH's awarded and pending lawsuits.

Accordingly, the Board has resolved to approve the proposed settlements with assets of an estimated value ranging between USD350 to USD 450 million, subject to the counterparties' fulfillment of their obligations under the settlement agreements and GFH's collection of the assets. It is to be noted that the estimated value of the assets is preliminary and it is subject to the external auditors' procedures and the relevant regulatory approvals before being recorded in GFH's financial statements.

The recoveries, once realized, will have a positive impact on GFH's financials for Q4-2016.

GFH is unable to disclose any more information about the settlements or the referred lawsuits due to the confidentiality of the agreements with the counterparties until successful completion of the settlements.

Yours Sincerely,

A handwritten signature in black ink, appearing to read "Nabeel Mirza", written over a white background.

**Nabeel Mirza**  
Compliance Director & MLRO